

Title (en)

Garden awning with canvas with two slopes to be rolled up.

Title (de)

Gartenmarkise mit zwei aufrollbaren Abdachungen.

Title (fr)

Abri de jardin avec toile à deux pentes enroulables.

Publication

**EP 0623718 A1 19941109 (FR)**

Application

**EP 94400924 A 19940428**

Priority

FR 9304990 A 19930428

Abstract (en)

The lightweight shelter (awning) is of the type comprising a fixed structure and moving elements so that it exhibits two divergent and inclined canvas panels. It is characterised in that two arms (11-13 and 10-12) of one and the same pair are articulated to a component (31-32) which is mounted so that it can slide longitudinally relative to a mast (1-2), mechanical means (51 to 53, 61 to 66) connected kinematically to the moving elements being provided in order to move the sliding components (31 and 32) relative to the masts (poles) (1 and 2) in order to alter the inclination of the arms (11-13 and 10-12) and the deployed length of the canvas panels (6 and 7). <IMAGE>

Abstract (fr)

L'abri léger est du type comprenant une structure fixe et des éléments mobiles, afin de présenter deux panneaux de toile inclinés et divergents. Il est caractérisé en ce que deux bras (11-13 et 10-12) d'une même paire sont articulés sur une pièce (31-32) qui est montée coulissante longitudinalement par rapport à un mât (1-2), des moyens mécaniques (51 à 53, 61 à 66) reliés cinématiquement aux éléments mobiles étant prévus pour déplacer les pièces coulissantes (31 et 32) par rapport aux mâts (1 et 2), afin de modifier l'inclinaison des bras (11-13 et 10-12) et la longueur déployée des panneaux de toile (6 et 7). <IMAGE>

IPC 1-7

**E04H 15/58**

IPC 8 full level

**E04H 15/58** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E04H 15/58** (2013.01)

Citation (search report)

- [XDADY] US 4724882 A 19880216 - WANG JENG-HORNG [TW]
- [YD] FR 622187 A 19270524
- [A] DE 8519796 U1 19850905
- [A] EP 0286556 A1 19881012 - LAUZIER SA [FR]

Cited by

AU724095B2; CN114016778A; US7240683B2; EP2058457A1; FR2923247A1; WO02070854A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES GB IT LI PT

DOCDB simple family (publication)

**EP 0623718 A1 19941109**; FR 2704590 A1 19941104; FR 2704590 B1 19950721

DOCDB simple family (application)

**EP 94400924 A 19940428**; FR 9304990 A 19930428